
Fra: Sandfeld, Klaus J. [mailto:klaus.j.sandfeld@hydro.com]  

Sendt: 11. september 2018 12:54 

Emne: RE: C-løsning Ribe med Klapbro.  

 
 
Vil bare lige for god ordens skyld gøre dig opmærksom på, at dette projekt ikke køre efter VD’ oprindelige 
plan.  
 
De vil nu skaber et ekstra lyskryds og der vil så bliver  

 3 lyskryds og en jernbaneoverskæring på under 1 Km. 

 Eller 2 rundkørsler, 3 lyskryds og en jernbaneoverskæring på ca 2,5 Km          
 

 
 
Endvidere vil de nu bygge klapbroen oven på den eksisterende bro. Dvs, at de i bygge fasen vil lave en 
midlertidig bro og vej som vil skabe endnu mere kø på vejen. 
 
Deres cykelsti løsning(hvor en er inddraget til vej) og ud/ind kørsel for beboerne langs vejen ser mest af alt 
også ud til, at være noget hovsa eller lappe løsning forbi deres C-løsning ganske enkelt ikke var 
gennemarbejdet.    
 
Om økonomien holder skal være usagt. Men det virker usandsynligt.   
 
Vi kunne godt tænke os, at man fra Transportudvalget side lige kontaktede VD for, at høre hvordan de selv 
synets det går? Bare for, at undgå at dette her ender i en meget kortsigtet lappeløsning.  
 
God dag  
  
 
 
 

Transport-, Bygnings- og Boligudvalget 2017-18
TRU Alm.del  Bilag 417
Offentligt



Best regards  
 

Klaus J.B.W. Sandfeld  
Næstformand Venstre i Esbjerg Kommune  

 

 


